
P R O T O K Ó Ł 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Etyki Radnych oraz 

Komisji Budżetowej, Rozwoju Gospodarczego, Handlu, Usług, Bezrobocia                  
i Opieki Społecznej Rady Gminy Świdwin                                                           

odbytego w dniu 8 kwietnia 2010 roku 
 
 

Stan członków komisji ..................................... 12 
Obecnych na posiedzeniu ................................ 12 
 
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
� Pan Kazimierz Lechocki – Przewodniczący Rady Gminy 
� Pan Krzysztof Kaszuba – Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 
� Pani Dorota Rakowska – Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 
� Pan Zdzisław Pawelec – Wójt Gminy 
� Pani Halina Czajkowska – Sekretarz Gminy 
� Pani Renata Kamińska – Skarbnik Gminy 
� Pan Sebastian Basiejko – Kierownik Referatu Oświaty 
 
Porządek posiedzenia: 
 
1. Rozpatrzenie wniosku Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej w sprawie 

stworzenia jednej jednostki administracyjnej w skład której wejdzie szkoła i 
hala sportowa. 

2. Podsumowanie działalności hali sportowej za 2009 rok (rozliczenie 
finansowe). 

3. Sprawozdanie z działalności klubów sportowych i podział środków na sport. 
4. Wolne wnioski 
 
Ad.2. Podsumowanie działalności hali sportowej za 2009 rok (rozliczenie 

finansowe). 
 

Działalność Gminnej Hali Sportowej – rozliczenie finansowe za 2009r. 
przedstawił Kierownik Referatu Oświaty Pan Sebastian Basiejko. 

 

WYSZCZEGÓLNIENIE 
KWOTA 

(zł) 
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Wynagrodzenie pracownika + ZUS + pochodne Gminnej 
Hali Sportowej ..................................................................... 
 

52.985,12 

Zakup energii elektrycznej ................................................... 17.242,09 

Gaz ....................................................................................... 47.409,96 

Woda .................................................................................... 1.105,65 

Ścieki .................................................................................... 2.750,46 

Remont instalacji okien ........................................................ 122,00 

Usługi ksero ......................................................................... 95,99 

Kontrola przewodów kominowych ...................................... 490,00 

Weryfikacja hali ................................................................... 450,00 

Opinia dotycząca podłogi .................................................... 3.050,00 

Gaśnica ................................................................................. 134,00 

Koszenie terenów zielonych ................................................. 773,50 

Usługi internetowe ............................................................... 778,80 

Telefony stacjonarne ............................................................ 1.048,87 

Ubezpieczeni hali .................................................................  3.413,00 

Fundusz socjalny .................................................................. 1.001,00 

Papier do ksero ..................................................................... 145,00 

Opieka medyczna na zawodach ........................................... 530,00 

Środki czystości ................................................................... 2.834,29 

Materiały budowlane ............................................................ 566,71 

RAZEM ................................................................................ 136.926,44 

1. Modernizacja nagłośnienia – 21752,60 
2. Zestaw piwny ( stoliki) – 3407,46  
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Przychody za wynajem hali sportowej :  
1) 2008 r. – 10219,83 zł ( ok. 255 hx40 zł/h)  
2) 2009 r. – 17162,58 zł ( ok. 429 h)  
3) 2010 r. – 9210,00 zł ( ok. 230 h)  
 

 
Imprezy sportowe organizowane w Gminnej Hali Sportowej w 2009 r. 
 

1. Rozgrywki w ramach Halowej Zakładowej Ligi Piłki Nożnej ( styczeń, 

luty, marzec)  

2. Rozgrywki w ramach Sołeckiej Halowej Ligi Piłki Nożnej ( styczeń, luty, 

marzec)  

3. Finał Powiatowy Halowej Ligi Piłki Nożnej – 08.03.2009 r.  

4. Turniej Piłki Nożnej Pracowników Samorządowych Powiatu 

Świdwińskiego (luty)  

5. Rozgrywki w ramach II ligi Kobiet Wielkopolskiego Związku Piłki 

Ręcznej  

6. I Otwarty Nocny Halowy Turniej Piłki Nożnej – 28.02-01.03.2010 r.  

7. Halowy Turniej Piłki Nożnej chłopców szkół podstawowych Gminy 

Świdwin  

8. Halowe Mistrzostwa Sędziów KOZPN – 31.01.2009 r.  

9. Organizacja obozów zimowych – UKS Rega Bierzwnica  

10. Organizacja zabawy sylwestrowej 2008/2009 – UKS Rega Bierzwnica  

11. Wojewódzki turniej piłki ręcznej dziewcząt – 20.09.2010 r.  

12. I Ogólnopolski Turniej w Trójboju Siłowym im. Zbyszka Sokołowskiego -

21.11.2010  

13. Otwarty Powiatowy Turniej Piłki Siatkowej  

14. Rozgrywki szkolne w ramach Igrzysk Młodzieży Szkolnej i Gimnazjady 

2009/2010  

Zajęcia sportowe prowadzone w ramach sekcji w Gminnej Hali Sportowej w 

Lekowie  
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1. piłka ręczna ( UKS Rega Bierzwnica ) 2 razy w tygodniu po 2 h + mecz 

ligowy, instruktor Jacek Gałas ZSz Bierzwnica  

2. piłka nożna dla dziewcząt  ( MUKK Bushi-do ) – raz w tygodniu 2 h , 

instruktor Sebastian Basiejko UG Świdwin  

3. sporty drużynowe ( MUKK Bushi-do ) – raz w tygodniu 2 h, instruktor 

Krzysztof Gancarz SP Klępczewo  

Realizowane programy w ramach PPWOW  

1. Kolorowa jesień I 

2. Ferie bez nudy 

 
Ad.3. SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI KLUBÓW SPORTOWYCH 

I PODZIAŁ ŚRODKÓW NA SPORT. 
 
Informację złożył Kierownik Referatu Oświaty Pan Sebastian Basiejko. 
 

Przyznane dotacje dla klubów sportowych  w ramach Otwartego 
Konkursu Ofert 2009  
a),, Upowszechnianie kultury fizycznej i sportu wśród dzieci i młodzieży 
szkolnej z Gminy Świdwin ” 
1. Uczniowski Klub Sportowy ,,Rega” Bierzwnica –   29.800,00 zł  

2. Międzyszkolny Uczniowski Klub Karate ,,Bushi-do” –           14.700,00 zł  

b) Upowszechnianie kultury fizycznej i sportu wśród mieszkańców 

Gminy Świdwin  

1. Gminny Klub Sportowy ,,IKAR” –     10.400,00 zł  

2. Gminny Ludowy Klub Sportowy  Jedność Łąkowo –  20.400,00 zł  

3. Gminny Ludowy Klub Sportowy Huragan Bierzwnica-  22.100,00 zł  

4. Gminny Ludowy Klub Sportowy Contra Rusinowo –   4.800,00  zł  

 Wszystkie Kluby Sportowe przyznane dotacje rozliczyły prawidłowo składając 

w terminie sprawozdania finansowe i merytoryczne.   

Przyznane dotacje dla klubów sportowych w ramach Otwartego Konkursu 

Ofert 2010 
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a) ,, Upowszechnianie kultury fizycznej i sportu wśród dzieci i młodzieży 

szkolnej z Gminy Świdwin ” 

• Organizacja zajęć sportowych oraz szkolenia dla dzieci i młodzieży 

uczęszczającej do szkół podstawowych i gimnazjów z terenu Gminy 

Świdwin  

1. Uczniowski Klub Sportowy ,,Rega” Bierzwnica-   16.000,00 zł  

2. Międzyszkolny Uczniowski Klub Karate ,,Bushi-do”- 16.000,00 zł  

• Zajęcia z nauki pływania w Parku Wodnym Relax w Świdwinie dla 

dzieci i młodzieży uczęszczającej do szkół podstawowych                           

i gimnazjum z terenu Gminy Świdwin  

      1.  Międzyszkolny Uczniowski Klub Karate ,,Bushi-do”- 12.000 zł  

b) Upowszechnianie kultury fizycznej i sportu wśród mieszkańców 

Gminy Świdwin 

3. Wiejski Klub Sportowy ,,Delta” Rusinowo -     7.000,00 zł  

4. Gminny Klub Sportowy ,,Ikar” Krosino     -  11.000,00 zł  

5. Gminny Ludowy Klub Sportowy ,,Huragan” Bierzwnica-22.000,00 zł  

6. Gminny Ludowy Klub Sportowy ,,Jedność” Łąkowo- 20.000,00 zł  

Ad.1. ROZPATRZENIE WNIOSKU PRZEWODNICZĄCEJ KOMISJI 
REWIZYJNEJ W SPRAWIE STWORZENIA JEDNEJ 
JEDNOSTKI ADMINISTRACYJNEJ W SKŁAD KTÓREJ 
WEJDZIE SZKOŁA I HALA SPORTOWA. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Etyki Radnych 
Pani Daniela Bodnar poinformowała, że docierają sygnały od Dyrektorów  
Zespołów Szkół w Bierzwnicy i Oparznie, że budżet gminy dzielony jest 
niesprawiedliwie. Zdaniem Dyrektorów Zespół Szkół w Lekowie otrzymuje 
więcej środków, ponieważ oprócz przyznanej subwencji dofinansowuje gmina 
poprzez pokrywanie utrzymania części hali sportowej. Należałoby wyodrębnić 
koszty utrzymania szkoły i hali. 
 
Po wnikliwej analizie radni przeciwni są połączeniu szkoły i hali sportowej                  
w jeden organizm. Gminna Hala Sportowa zgodnie z zamierzeniami jej budowy            
i  jak wskazuje sama nazwa powinna służyć mieszkańcom całej gminy, a nie 



 6 

tylko szkole. Zdaniem radnych łącząc te dwa organizmy zamykamy halę 
sportową.  
 
Komisje wnioskują o wypracowanie stanowiska, jak rozdzielić wspólne koszty 
energii, gazu, wody, ścieków, a jest to możliwe ustalając procentowo udział 
szkoły i hali sportowej. 
 
Ad.4. WOLNE WNIOSKI 
 
Kierownik Referatu Oświaty Pan Sebastian Basiejko na prośbę Dyrektorów 
Szkół wnioskował o zmianę uchwały Nr XXIII/171/2009 z dnia 25 czerwca 2009 
roku „w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono 

stanowiska kierownicze w szkołach oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych pedagoga szkolnego”.  
 
Wójt Gminy Pan Zdzisław Pawelec zaproponował zniżkę o dwie godziny 
Dyrektorom Zespołom Szkół, Dyrektorom Szkół Podstawowych pozostawić bez 
zmian.  
 
Komisje nie przychyliły się do wniosku – proponują utrzymać w mocy cytowaną 
wyżej uchwałę.   
 
Wójt Gminy Pan Zdzisław Pawelec przedstawił prośbę Starostwa Powiatowego 
w sprawie wsparcia Samorządów dotyczącego prywatyzacji PKS. Pan Wójt 
podkreślił, że wsparcie to nie wiąże się to z zobowiązaniami finansowymi.  
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała 
 
Wiesława Żmudzińska 


